



ကျောင်းသား ပံ့ပိုးကူညီမှု

EMPOWER ကျောင်းပြောင်းရွှေ့မှု အစီအစဉ်



သင် မေးမြန်းလိုသည့် မေးခွန်းများလား။

အဖြေများကို ကြည့်ရှုလိုက်ပါ။

ဝင်ခွင့်ရကျောင်းအသစ်တွင် တက်ရောက်ရန်အတွက် ကျွန်ုပ်၏ကလေးကို အကြံအပို့ ပြုလုပ်ပေးမည်လား။

လုပ်ပေးပါမည်။ အသစ်ချထားပေးသော ဝင်ခွင့်ရကျောင်းတွင် တက်ရောက်သည့် ကျောင်းသားများကို အကြံအပို့ ပြုလုပ်ပေးပါမည်။ SAISD Choice ကျောင်းတစ်ကျောင်းတွင် လက်ခံထားသော ကျောင်းသားများအတွက်လည်း choice ဗဟိုစနစ်မှတစ်ဆင့် အကြံအပို့ကို ပံ့ပိုးပေးပါမည်။ အခြား SAISD ရပ်ကွက်ကျောင်းတစ်ကျောင်းတွင် တက်ရောက်ရန် ရွေးချယ်သည့် ကျောင်းသားများအတွက် အကြံအပို့လုပ်ပေးမည်ဟု အာမခံမည် မဟုတ်ပါ။

24-25 စာသင်နှစ်အတွက် ကျွန်ုပ်တွင် ရွေးချယ် ကျောင်းအပ်နှံနိုင်သည့် မည်သည့်နည်းလမ်းများ ရှိပါသလဲ။

SAISD သည် ကျောင်းသားနှင့် မိသားစု နှစ်ဦးစလုံး၏ သဘောထားနှင့် ရွေးချယ်မှုကို တန်ဖိုးထားပါသည်။ မိသားစုများသည် ၎င်းတို့ကလေး၏ လိုအပ်ချက်များနှင့် အကိုက်ညီဆုံးဖြစ်သော ကျောင်းကို ရွေးချယ်ခွင့်ရှိပါသည်။ မိသားစုတစ်စုစီအား ခရိုင်က အကြံပြုသည့် ဝင်ခွင့်ရကျောင်းအသစ်တွင် နေရာချထားပေးပါမည်။ ၎င်းတို့သည် ကျောင်းသားအား ကျောင်းအပ်နှံနိုင်မည့်နည်းလမ်းများ (ညာတက်တွင် ပြထားသည်) အတိုင်းလည်း လိုက်ပါဆောင်ရွက်နိုင်ပါသည်။

ကျောင်းပြောင်းရွှေ့စဉ်အတွင်း လုပ်ငန်းစဉ်သည် ကျွန်ုပ်အတွက် လုပ်ဆောင်ရ လွယ်ကူပါမည်လား။

စိတ်ဝင်စားမှု စစ်တမ်းတွင် ဦးစားပေးအရာများကို မော်ပြုပြီးနောက် ကျောင်းသားများအတွက် ကျောင်းအပ်နှံမှုကို အပြီးသတ်ခြင်းအပေါ်အဝင် ကျောင်းအသစ်သို့ အဆင့်မြင့်ချောမွေ့စွာ ပြောင်းရွှေ့နိုင်စေရန်အတွက် မိသားစုများအား တိုက်ရိုက် ပံ့ပိုးကူညီမှုပေးရန် ကျွန်ုပ်တို့ ကတိကဝတ်ပြုပါသည်။

ကျွန်ုပ်၏ကလေးကို ကျောင်းအပ်နှံရန်အတွက် ဝင်ခွင့်ရကျောင်းအသစ်တွင် မည်သည့်စာရွက်စာတမ်းကို ပေးရန် လိုအပ်မည်နည်း။

စာရွက်စာတမ်းအသစ်များကို မလိုအပ်ပါ။ SAISD ကျောင်းသားအချက်အလက်ကို အသစ်ချထားပေးသော ဝင်ခွင့်ရကျောင်းသို့ အလိုအလျောက် လွှဲပြောင်းပေးပါမည်။ မိသားစုသည် စိတ်ဝင်စားမှု စစ်တမ်းကို ဖြည့်စွက်ပြီး ကျောင်းအပ်နှံမှု ပလက်ဖောင်းတွင် အမည်စာရင်းသွင်းခြင်းကို အပြီးသတ်ရန် လိုအပ်ပါမည်။

ကျွန်ုပ်ရွေးချယ်သော ကျောင်းက SAISD Choice ကျောင်းတစ်ကျောင်း ဖြစ်ပါက အဆိုပါကျောင်းကို တက်ရောက်ရာတွင် ကျွန်ုပ်၏ကလေးကို ဦးစားပေးမည်လား။

ဦးစားပေးပါမည်။ မိသားစုက Choice ကျောင်းတစ်ကျောင်းသို့ လျှောက်ထားပါက ၎င်းတို့ တက်ရောက်ရန် စိတ်ဝင်စားသော ကျောင်းအသစ်ကို အဆင့်အလိုက် သတ်မှတ်ဖော်ပြပိုင်ခွင့် ရှိပါမည်။ ခရိုင်၏ ကျောင်းအပ်နှံမှုစနစ်သည် အဆင့်သတ်မှတ်ချက် အမြင့်ဆုံးကျောင်းတွင် နေရာချပေးမည်ဖြစ်ပြီး ယင်းကျောင်းသို့ လျှောက်ထားနိုင်ကာ ၎င်းတို့အတွက် နေရာတစ်နေရာကို ရရှိနိုင်ပါမည်။

ကျောင်းသားအား ကျောင်းအပ်နှံရန် ရွေးချယ်စရာများ

မိသားစုတစ်စုစီအား ခရိုင်က အကြံပြုသည့် ဝင်ခွင့်ရကျောင်းအသစ်တွင် နေရာချထားပေးပါမည်။ မိသားစုများသည် ၎င်းတို့နှင့် အကိုက်ညီဆုံးကို ရှာဖွေရန် အောက်ပါတို့အနက်မှလည်း ရွေးချယ်နိုင်ပါသည်။

ရွေးချယ်စရာ 1
ခရိုင်က စာရင်းသွင်းပေးသည်

မိသားစုသည် အသစ်ချထားပေးသော ဝင်ခွင့်ရကျောင်းတွင် တက်ရောက်ရန် ရွေးချယ်ပါသည်။

အကြံအပို့ လုပ်ပေးသည်

ရွေးချယ်စရာ 2
မိဘက လျှောက်ထားသည်

မိသားစုသည် အသစ်ချထားပေးသော ဝင်ခွင့်ရကျောင်းတွင် မတက်ရောက်ရန် ရွေးချယ်ပြီး လျှောက်ထားမှုကာလ (ဒီဇင်ဘာ 1 မှ ဖေဖော်ဝါရီ 15) အတွင်း SAISD Choice ကျောင်း/အထူးသင်ကြားရေး ပရိုဂရမ်တစ်ခုအတွက် လျှောက်ထားသည်။

အကြံအပို့ လုပ်ပေးသည်

ရွေးချယ်စရာ 3
မိဘက ကျောင်းပြောင်းရွှေ့ရန် တောင်းဆိုသည်

မိသားစုသည် အသစ်ချထားပေးသော ဝင်ခွင့်ရကျောင်း သို့မဟုတ် Choice က ရွေးခွင့်ပေးထားသောကျောင်းတွင် မတက်ရောက်ရန် ရွေးချယ်ပြီး အခြား SAISD ကျောင်းတစ်ကျောင်းကို တက်ရောက်ရန် ရွေးချယ်ပါသည်။

အကြံအပို့လုပ်ပေးမည်ဟု အာမ မခံပါ

ကျွန်ုပ်တို့ကို ဆက်သွယ်ပါ

EMPOWER FAMILY ဟော့လို့င်း
(210) 244-0845 | empowerfamilies@saisd.net

SAISD ကျောင်းအပ်နှံမှုရုံး
(210) 554-2660

ကျွန်ုပ်တို့၏ ရပ်ကွက်အစည်းအဝေးများတွင် ပူးပေါင်းပါဝင်ပါ
ပြက္ခဒိန်ကို ကြည့်ရန် QR ကုဒ်ကို စတင်ဖတ်ပါ



Empower ကျောင်းပြောင်းရွှေ့မှု အစီအစဉ်တစ်ခုလုံးကို ကြည့်ရန် Rightsizing ဝက်ဘ်ဆိုက်သို့ သွားပါ

WWW.SAISD.NET/RIGHTSIZING